

Non-profit organization
Foundation for the Promotion of
the Center for the Development and
Commercialization of New Technologies
(Skolkovo Foundation)

To the President of GMCS Voropaeva E. N.

Ref.: Outgoing No. 30-6421 Date: December 8, 2023

Dear Ekaterina Nikolaevna,

I would like to express my gratitude to OOO GMCS Verex (hereinafter GMCS) for the professionalism and high quality of work on the project to modernize and finalize the RnD.SK.RU platform. This project involved a Microsoft Dynamics 365-based platform and a portal built on PHP8.2/Vue3 technology.

The RnD.SK.RU platform is designed to connect suppliers and performers of technological services in Russia and the CIS countries.

Thanks to the agile approach and close cooperation of our joint project team, the platform's modernization was completed efficiently and on schedule.

Between 2022 and 2023, GMCS specialists completed the following work:

- Technical design of the platform.
- Development of new and modification of existing platform functionality and services.
- Graphic design and layout of web pages, online forms, and other elements for the platform's website and services.
- Integration of the platform and its services (including the use of an integration data bus) with internal Skolkovo Foundation systems and external information systems (such as Dadata, DataNewton, and EGISU R&D).
- Refinement of the platform's website content management system elements.
- Development and revision of technical and acceptance documentation.

The end of 1 page

Conducting of joint acceptance tests.

I would particularly like to note that during the integration phase, GMCS specialists demonstrated flexibility, a creative approach, and a strong commitment to achieving a successful outcome.

The Skolkovo Foundation is pleased to recommend GMCS as a reliable and responsible digital partner for the development and support of Microsoft Dynamics 365-based systems and portal solutions.

Director of the Department of Information Systems and Services

/signature/

I. S. Solovyov



Некоммерческая организация Фонд развития Центра разработки и коммерциализации новых технологий (Фонд «Сколково»)

от _	08.12.2023	Nº	Исх/30-6421
на №		ОТ	

Уважаемая Екатерина Николаевна,

Выражаю благодарность ООО «Джи-Эм-Си-Эс Верэкс» (далее GMCS) за профессионализм высокое качество работ в рамках проекта по доработке и модернизации платформы HИОКР-сервисов RnD.SK.RU на базе решения Microsoft Dynamics 365 и портала, реализованного на технологии PHP8.2/vue3.

Платформа RnD.SK.RU предназначена для поиска заказчиков и исполнителей в сфере технологических услуг в России и странах СНГ.

Благодаря использованию agile подхода и тесному взаимодействию совместной проектной команды модернизация и доработка платформы выполнялась динамично и в требуемые сроки.

В период с 2022 по 2023 г. специалистами GMCS выполнены следующие работы:

- техническое проектирование платформы;
- разработка нового или доработка существующего функционала платформы и ее сервисов;
- графический дизайн, верстка веб-страниц, онлайн-форм и иных сущностей веб-сайта платформы и ее сервисов;
- интеграция платформы и ее сервисов (в том числе с использованием интеграционной шины данных) с внутренними сервисами, информационными системами Фонда «Сколково» и внешними информационными системами (Dadata, DataNewton, ЕГИСУ НИОКТР и др.);
- доработка элементов системы управления контентом веб-сайта платформы;
- разработка и доработка технической и приемо-сдаточной документации;

• проведение совместных приемочных испытаний.

Хочу отметить, что в процессе реализации проекта специалисты GMCS проявляли гибкость, нестандартный подход, а также высокую заинтересованность в результатах внедрения.

Фонд «Сколково» рекомендует GMCS как надежного и ответственного цифрового партнера по разработке и развитию систем на базе Microsoft Dynamics 365, с использованием портальных решений.

Директор Департамента

информационных систем и сервисов

Соловьев И.С.